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WENUS DUO
LED WENUS DUO
LD-WEND13W-40
LD-WEND18W-40
LD-WEND24W-40

L - brązowy/brown
N - niebieski/blue
PE - żółto-zielony/yellow-green
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  PL     INSTRUKCJA

Plafoniera LED LD-WEND13W-40, LD-WEND18W-40, LD-WEND24W-40
MONTAŻ: Przed rozpoczęciem montażu należy odłączyć zasilanie sieciowe (AC 220-240V). Prace montażowe i konserwacyjne mogą 

wykonywać wyłącznie wyspecjalizowani elektrycy z uprawnieniami zgodnie z miejscowymi przepisami bezpieczeństwa pracy. 
Wprowadzenie jakichkolwiek zmian technicznych lub niedostosowanie się do instrukcji spowoduje utratę gwarancji na dany produkt. 
Podczas montażu należy pamiętać o bezpieczeństwie swoim i osób znajdujących się w pobliżu. Oprawa może być montowana tylko na 
równym i gładkim podłożu. Montaż na niewłaściwym podłożu może spowodować utratę stopnia ochrony IP44. Nie wolno instalować 
plafoniery na podłożu niestabilnym lub podatnym na drgania. 

UWAGA: Każdorazowo przed zdjęciem klosza (np. w celu czyszczenia) należy odłączyć zasilanie! Nie wolno użytkować oprawy bez klosza lub 
z uszkodzonym (np. pękniętym) kloszem.

Produkt spełnia wymagania Dyrektyw Unii Europejskiej i przepisów implementujących je do prawa krajowego. Więcej informacji znajduje się na stronie 
internetowej www.gtv.com.pl i w deklaracjach zgodności.

  EN     USER’S GUIDE

LED Ceiling light fitting LD-WEND13W-40, LD-WEND18W-40, LD-WEND24W-40
MONTAGE: Before attempting installation, isolate the AC 220-240 V mains. Installation and maintenance shall be carried out only by 

professional licenses electricians and in compliance with local safety regulations. Any modifications or deviations from this Guide will 
void the product’s warranty. Mind your safety and the safety of all persons nearby when installing this product. Install the light fitting 
only on a smooth, even surface. Otherwise the IP44 level of protection might not be guaranteed. Do not install the light fitting on an 
unstable or vibration-sensitive surface.

CAUTION: Disconnect the power supply every time before you take the lamp shade off, (e.g. during cleaning)! Do not use the light fitting 
without its  shade or with its shade damaged (e.g. cracked).

The product complies with the requirements of EU Directives and their transpositions into the national law. See the website at www.gtv.com.pl and the 
Declarations of Conformity for detailed information.

  DE     BEDIENUNGSANLEITUNG

LED Plafondbeleuchtung LD-WEND13W-40, LD-WEND18W-40, LD-WEND24W-40
INSTALLATION: Vor der Montage trennen Sie die Netzspannung AC 220-240 V. Die Montage- und Wartungsarbeiten dürfen nur die 

elektrischen Fachkräfte mit den SEP-Berechtigungen gemäß den lokalen Sicherheitsvorschriften durchführen. Irgendwelchen 
technischen Modifikationen oder Nichtbeachtung der Anleitung folgt der Garantieverlust für das Produkt. Während der Montage 
soll man die Sicherheit der umstehenden Personen sowie die eigene Sicherheit beachten. Die Leuchte darf nur auf einem ebenen und 
glatten Untergrund installiert werden. Eine Montage auf einem nicht richtigen Untergrund kann dazu führen, dass die Schutzklasse 
IP44 nicht mehr gilt. Die Deckenleuchte darf nicht auf einem nicht stabilen oder für Schwingungen empfänglichen Untergrund 
eingebaut werden.  

ACHTUNG! Beim Abnehmen des Schirms (z.B. für Reinigungszwecke) ist die Leuchte immer vom Netz zu trennen! Die Leuchte darf nicht 
ohne Schirm oder mit einem beschädigten (z.B. zerbrochenen) Schirm eingesetzt werden!

Das Produkt erfüllt Anforderungen der EU-Richtlinien und der Vorschriften, mit denen sie an das nationale Recht angepasst werden. Mehr Informationen auf 
www.gtv.com.pl  und in Konformitätserklärungen.
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